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Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 29 czerwca 2O1 1 roku

Stan Rady 15, obecnych 15 radnych
- wg listy obecności., zał. nr 7.

Spoza Rady udział wzięli:
- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan
- Stanisław Woźniak - Radny Powiatu,
- Jacek Pruszkowski - Radomskalzba Rolnicza,
- Maria Walewska-ŻałciŁ * Dyrektor ZEAS-u,
- Janusz Honory - Kierownik ZGK,
- Adam Pawełek - SP ZOZ,
- Urszula Kopycka - Kierownik GOPS,
- Maria Kornaszewska - Kierownik Gm. Biblioteki,
- przewo dniczący jednostek pomocnic zy ch

- wg listy obecności, zał. nr 2.

Obrady prowadził Pan Andrzej Adamczyk- Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamcryk
Otworzył obrady i stwierdził quorum. Powitał Radnych i Gości. Zapraponował przyjęcie
porządku obrad.

Rada przyjęła j ednogłośnie następuj ący porządek obrad :

1. Otwarcie obrad.
Z.Przyięcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Rozpatrzenie i zatwierdzeniei

a/ sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 20]-0 rok,
b/ informacii o stanie mienia komunalnego,
c/ sprawozdań finansowych gminy, C,OPS, Biblioteki i SP ZOZ"Belmed" za ZO|a rak.
dl zapoznanie z opinią Regionalnej lzby Obrachunkowej o sprawozdaniach,
e/ stanowisko Komisji Rewizyjnej,
f/ zapoznanie z opinią Regionalnei lzby Obrachunkowej o stanowisku Kom. RewizYjnej,
g/ podjęcie uchwał w sprawie!

* zatwierdzenia sprawozdań finansowych gminy wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy zaZOtO rok,
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- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gm. Bibtioteki Publicznej za 20].0 rok,
- zatłlierdzenia sprawoz<lania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu

Opieki Zdrowotnej,Belme d" za 2O1O rok,
- udzielenia absolutorium Wójtowi z wykonania budżetu gminy za 2010 rok.

4. Podjęcie uchwał dot.:
a/ zmian w budżecie gminy na br.,
b/ zmian w budżecie gminy na br.,
c/ zmian w budżecie gminy na br.,
d/ udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu,
e/ likwidacji świetlicy środorxriskowej,
f/ zmiany odpłatności za przedszko\a,
z/ zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na br.
h/ powołania komisji inwentaryzacyjnej,
i/ górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników i transportu nieczystości,
jl prryjęcia darowizny w Starej Wsi.

5. Inforrnacja o stanie realizacii wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji.
6.zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielanie odpowiedziprzez wojta.
7. Sprawozdanie z działalności Wójta.
B. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Pkt 1.

Obrady otworzył Pan Andrzej AdamcTyk.

Pkt 2.

Rada przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji.

Pkt. 3.

alb/ c/P arti Joanna Ciamarczan
Przedstawiła sprawozdania z wykonania budżetu gminy za Zala rok oraz informację o
stanie mienia komunalnego, także sprawozdanie finansowe gminy,

pani Maria kornaszewska
Przedstawiła sprawozdanie finansowe i z działalności Grninnej Biblioteki za ub.rok.

pan Adam pawełek
Przedstawił sprawozdanie finansowe oraz z działalności SP ZOZ"BeImed" za 2010 rok,
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Pani Urszula Kopycka
Przedstawiła sprawozdanie finansowe i z działalności Gm. Ośrodka Pomocy Społ. za ub.
rok.

d/ Pan Andrzej Adamczyk
Zapoznał z opinią Regionalnej lzby Obrachunkowej o sprawozdaniach za ub.rok /zał.nr 3

e/ Pan Tadeusz Szydłowski
Odczytał stanowisko Komisji Rewizyjnei lzał. nr 4/.

fl Parl Andrzej Konarski
Zapoznat z opinią Regionalnej lzby Obrachunkowej dot. stanowiska Komisji Rewizyjnej
lzał. nr 5/.

gl Pan Jan Maciak
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy przy jednym głosie wstrzymującym się podjęła uchwałę w
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Belsk Duży za zalo rok
/uchwała nr VIIV4S /2}ll, zał. nr 6/ .

Pan Andrzej Adamczyk
O dczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicanej w Betsku Dużym za 2a1O rok
/uchwała nr VIII/46 /2a71, - zń. nr 7/.

Pan Andrzej Konarski
P rzeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy przy 6 głosach wstrzymujących się podjęła uchwałę w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Belsku Dużym za 2O"l"O rok /uchwała nr VIII/52/20I1" * zał. nr 8/.

Pan Jan Maciak
Przeczytał projekt kolejnej uchwały.

Rada Gminy przy jednym głosie wstrzymdącym się podjęła uchwałę w
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Belsk Duzy z wykonania budżetu za 2OIO
rok /uchwała nr VIII/ŁTfzall, zał. nr gl.
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Pkt 4.

a/ Pan Andrzej Adamczyk
Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
Gminy Belsk Duży na rok z}tl /uchwała nr VIII/48 /zan - zał. nr 10/.

b/ Pan Andrzei Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
Gminy Belsk Duży na rok 2O1I /uchwała nr VIIV49 /zaIL - zał. nr ll/.

clParl Jan Maciak
Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podięła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
Gminy Belsk Duży na rok 2a7I /uchwała nr YII/\O/?OLL - zał. nr 12/.

d/ Pan Andrzej Adamczyk

Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy
rzeczowei Województwu Mazowieckiego /uchwała nr VIIilS1 lzal1 - zał. nr 73/.

el Parl Andrzei Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie likwidacji gminnej
jednostki organizacyinej /uchwała nr VIII/53 /za]1 * zał. nr 74/.

f/Parl Jan Maciak
Odczytał proj ekt uchwały.

Rada podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia
przekraczające bezpłatne podstawy programowe udzielane przez przedszkole i oddziały
przedszkolne przy szkołach podstaworłych, dla których organem prowadzącym jest
Gmina Belsk Duzy /uchwała nr VIIV54|2O17 - zał. nr 15/.
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s/ Pan Andrzej Adamczyk
Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady
Gminy z dnia 14 grudnia 2O1O roku w sprawie planów pracy stałych komisji Rady na 2OI1
rok /uchwała nr YIW55|2011 - zal. nr t6/.

h/ Pan Andrzej Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w spra\Mie powołania Komisji
Inwentaryzacyjnej /uchwała nr VIII/56/2a17 - zał. nr 17/.

i/ Pan Jan Maciak
Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła przy trzech wstrzymujących uchwałę w sprawie
określenia górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych lszambl i
iransportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy /uchwała nr VIII/57 /?all - zał. nr 18/.

j/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt kolejnej uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie nieruchomości w drodze przetargu /uchwała nr VIIVSB l20L7 - zał. nr 19/.

Pkt 5.

Pan Władysław Piątkowski
Udzielił odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.

Pkt 6

Pan Ireneusz Bałut
Zapytał, jak zmobilizować Powiatowy Zarząd Dróg, żeby usunął krzaki przy drodze w
Wilczogórze oraz uporządkował równiarką pobocze? Zapraponował zaproszenie
dyrektora na sesję.
Wnioskował o remont mostka przed wsią Sadków Duchowny i drugiego na krzyżówce
koło p. Soboty podczas wykonywania remontów cząstkowych na drogach przez powiat.
Prosił o razwiązanie problemu łącznika w Małym Belsku.
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Panowie Jan Maciak i Janusz Kot
Wnioskowali o usunięcie przez ZGKkrzakow na łuku drogi powiatowej w Lewiczynie, bo
zagr ażaj ą b ezpie c zeń s twu.

Pan Bogusław Sikorski
Zapytat o termin, kiedy może być rozpatrzony wniosek gminy o środki na boisko?
Wnioskował o wykazy osób w gminie, które nie podpisały umów na wywóz śmieci.
Wnioskował wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych o ustawienie znaku
ostrzegawczega o garbie na rnostku koło stawu w Borutach.

Pan Andrzej Konarski
Zapytał, co ze współfinansowaniem dróg z powiatem?

Pan Mariusz Jarząb
Zapytał, dlaczego podczas pażaru w Starej Wsi nie było wody w hydrantach?

Pan Andrzej Adamczyk
Zapytał, czy dokonano odbioru dróg przy S 7 i czy można ieszcze coś uzyskać'/

Parllkzysztof Witczak
Wnioskował usunąć szpaler przy skupie w Skowronkach, bo powoduje awarie prądu.

Pan Władysław Piątkowski
Na bieżąco udzielił odpowiedzi Lub wyjaśnień.

Pkt 7.

Pan Władysław Piątkowski
Przedstawił sprawozdanie ze swej działalności od ostatniej sesji.

Pkt 8.

pan Jacek pruszkowski
Poinformował o działa|nosci Izb Rolniczych, Rolniczych kołach łowieckich i szkodach w
uprawach i zasadach postępowania, o ubezpieczeniach gospodarstw rolnych, o
dzierżawachprzez koła łowieckie i ich rozliczaniu.

Pan Władysław Szepietowski
Zapytał, czy skończył się spis powszechny?
Zwrócił się o ścięcie drzewa przy cmentarzu i o znaku ograniczający ciężar koło p.

Korczaka.
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Pan Witold Górzyński
Zapytał o rozgraniczenie drogi we wsi?

Pani Halina Dudek
Powróciła z wnioskiem o wykup mieszkań w domach nauczyciela. Wyraziła
niezadowolenie wobec odmowy sprzedaży mieszkań w gminie.

Pani Katar zyna Kwaśniecka-Skonecka
Przypomniała o obowiązku zapraszania sołtysów na sesję. Poruszyła sprawę kursowania
autobusu szkolnego, a jeśli nie można, to gadziny dojazdu zmieniaó co pół roku.
Przypomniała o przepuście we wsi.

Pan Ireneusz Bałut
Wyrazlł dezaprobatę wobec przytoczonych słów przez p. Dudek w stosunku do radnych.

Pan Władysław Piątkowski
Udzie lił wyj aśnień dotyc zący ch zgło szonych spraw.

Pkt 9.

Pan AndrzeJ Adamczyk
Podziękował radnym za ciepłe słowa w ostatniej dyskusji.
obrady.

Na tym protokół zakańczono.
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